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PROTOKÓŁ NR XII/25 

z XII sesji Rady Miasta Kobyłka 

z dnia 31 marca 2025 r. 
 

Miejsce posiedzenia – Sala Konferencyjna Urzędu Miasta Kobyłka ul. Wołomińska 1. 

Otwarcie sesji - godzina 14:30.  

Zamknięcie sesji – godzina 18:10. 

Obecnych na posiedzeniu –  21/21 radnych.  

 

Ad. 1. Otwarcie XII sesji Rady Miasta.  
 

Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka Pani Sylwia Jaźwińska po sprawdzeniu kworum                               

i stwierdzeniu prawomocności obrad otworzyła XII sesję Rady Miasta i powitała: Burmistrza 

Miasta Pana Konrada Kostrzewę, Wiceburmistrz Miasta Panią Paulinę Tlagę, Skarbnik Miasta 

Panią Emilię Bakierską, Pana Mecenasa Przemysława Korbę, Radnych Miasta, 

pracowników Urzędu Miasta, mieszkańców oraz internautów. 

 

Ad. 2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  
 

Przewodnicząca Rady Miasta skierowała zapytanie do Radnych Miasta, czy są wnioski do porządku 

obrad. Głos zabrała Pani Radna Magdalena Dybka – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji, która złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad trzech projektów uchwał: 

pierwszy w sprawie przekazania skargi organowi właściwemu, drugi w sprawie przedłużenia 

terminu rozpatrzenia skargi, trzeci w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji.  

Kolejne dwa wnioski złożył Pan Burmistrz Konrad Kostrzewa: pierwszy z prośbą o zdjęcie 

z porządku obrad punktu 9 –pod nazwą "Funkcjonowanie MSPZOZ Kobyłka - pod względem 

zabezpieczenia usług medycznych i specjalistycznych mieszkańców Kobyłki - informacja 

o kontraktach z NFZ na 2025 r. i realizacji kontraktów za 2024 r.", drugi: wniosek o zdjęcie 

z porządku obrad rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Planu 

Deinstytucjonalizacji i Rozwoju Usług Społecznych dla Miasta Kobyłka na lata 2025-2030. 

Radni przegłosowali wnioski do porządku obrad skierowane do Przewodniczącej Rady Miasta:  

W głosowaniu w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

przekazania skargi organowi właściwemu wzięło udział 17/21 Radnych, 17 głosów „ZA”. Wniosek 

został przyjęty. W głosowaniu w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi wzięło udział 17/21 Radnych, 17 głosów „ZA”. 

Wniosek został przyjęty.  W głosowaniu w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji wzięło udział 17/21 obecnych 

Radnych, 17 głosów „ZA”. Wniosek został przyjęty. W głosowaniu w sprawie zdjęcia z porządku 

obrad pkt. 9 - "Funkcjonowanie MSPZOZ Kobyłka - pod względem zabezpieczenia usług 

medycznych i specjalistycznych mieszkańców Kobyłki - informacja o kontraktach z NFZ na 2025 r. 

i realizacji kontraktów za 2024 r." wzięło udział 17/21 Radnych, 15 głosów „ZA”, 2 głosy 

„WSTRZYMUJĄCE SIĘ”. Wniosek został przyjęty. W głosowaniu w sprawie zdjęcia z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Planu Deinstytucjonalizacji i Rozwoju 

Usług Społecznych dla Miasta Kobyłka na lata 2025-2030 wzięło udział 17/21 Radnych, 17 głosów 

„ZA”. Wniosek został przyjęty.  

Wszystkie wnioski zostały przyjęte oraz wprowadzone do porządku obrad. Radni przeszli 

do głosowania nad zatwierdzeniem zmienionego porządku obrad, w głosowaniu wzięło udział 
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17/21 Radnych, wszyscy opowiedzieli się „ZA”. Porządek obrad XII sesji Rady Miasta został 

zmieniony oraz zatwierdzony przez Radę Miasta.  
 

Ad. 3. Zatwierdzenie protokołu z XI Sesji Rady Miasta Kobyłka.  
 

Przewodnicząca Rady Miasta zapytała Radnych, czy mają uwagi do przedłożonego przed sesją 

protokołu z XI Sesji Rady Miasta Kobyłka. Radni nie wnieśli uwag. Przewodnicząca Rady Miasta 

przeszła do przeprowadzenia głosowania za zatwierdzeniem protokołu z XI Sesji Rady Miasta 

Kobyłka. W głosowaniu wzięło udział 18/21 Radnych, wszyscy opowiedzieli się „ZA”. 

Protokół został zatwierdzony. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Kobyłka.  
 

Przewodnicząca Rady Miasta skierowała zapytanie do Państwa Radnych, czy są pytania 

do sprawozdania oraz czy Radni są za odczytywaniem sprawozdania Burmistrza Miasta podczas 

sesji. Sprawozdanie zostało udostępnione Radnym przed sesją do materiałów na sesję. Radni nie 

wnieśli uwag, ani nie skierowali pytań do sprawozdania. Radni postanowili o nieodczytywaniu 

sprawozdania podczas sesji. Przewodnicząca Rady przeszła więc do kolejnego punktu porządku 

obrad.  
 

Ad. 5. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Kobyłka z działalności 

między sesjami.  
 

Głos zabrała Pani Przewodnicząca Rady, kierując zapytanie czy są pytania do przedłożonego 

Radnym przed sesją Sprawozdania z działalności Przewodniczącej Rady Miasta między sesjami. 

Radni nie wnieśli uwag, ani nie skierowali pytań do sprawozdania. Przewodnicząca Rady 

zakończyła więc dyskusję w tym punkcie porządku obrad, dotyczącą sprawozdania. 
 

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Rady Miasta Kobyłka za rok 2024. 

Głos zabrała Pani Przewodnicząca Rady, kierując zapytanie czy są pytania do przedłożonego 

Radnym Sprawozdania z działalności Rady Miasta Kobyłka za rok 2024. Radni nie wnieśli uwag, 

ani nie skierowali pytań do sprawozdania. Przewodnicząca Rady zakończyła więc dyskusję w tym 

punkcie porządku obrad, dotyczącą sprawozdania. 
 

Ad. 7. Pytania od mieszkańców.  
 

Pytania nie zostały odczytane podczas sesji, zgodnie z ustaleniami pomiędzy Zarządem Miasta  

a Radą Miasta, która zdecydowała o zamieszczaniu każdorazowo przed sesją pytań 

oraz odpowiedzi na pytania na stronie internetowej Miasta Kobyłka w celu skrócenia czasu trwania 

posiedzeń oraz łatwiejszej dostępności dla mieszkańca. Poniżej przedstawiamy skierowane 

przed XII sesją Rady Miasta pytania mieszkańców na sesję oraz odpowiedzi opracowane 

przez Urząd Miasta:  
 

Pytanie nr 1: 

„Na ul. Królewskiej 14 rośnie dąb, który jest pochylony w kierunku jezdni. Jest on tak podcięty, 

że żadnej gałęzi nie ma nad posesją, a wszystkie znajdują się nad jezdnią i sięgają aż nad chodnik. 

Gdyby doszło do przewrócenia drzewa lub oderwania gałęzi (np. w wyniku uderzenia pioruna 
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lub działania wichury) spadłoby to na jezdnię i chodnik. Jest to sytuacja zagrażająca 

bezpieczeństwu osób. Czy Urząd Miasta jest w stanie coś z tym zrobić?” 

ODPOWIEDŹ: 

Drzewo rośnie na nieruchomości prywatnej, właściciel zostanie powiadomiony o zakresie  prac 

pielęgnacyjnych, ze strony Urzędu przeprowadzone zostaną oględziny drzew, z określeniem ich 

zagrożenia na chwilę obecną.   
 

Pytanie nr 2: 

„Proszę Państwa o udzielenie informacji na jakim etapie lub jaki jest plan realizacji budowy 

kanalizacji w ulicy Husarii od ulicy Rataja. Ta ulica miała być realizowana nie wcześniej niż 

po ukończeniu budowy ulicy Rataja ponieważ z tej strony można było tylko podłączyć się do nowej 

linii kanalizacyjnej. Niestety po wiele krotnych pismach i podaniach składanych w wodociągach 

o chęci przyłączenia (kilku posesji z ulicy Husarii jak również równoległej Kawalerii) nie można 

uzyskać żadnej odpowiedzi. W tej sytuacji proszę Państwa o udzielenie jakiejkolwiek informacji 

w powyższym temacie.” 

ODPOWIEDŹ: 
Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w ulicy Husarii w Kobyłce od ulicy Rataja nie jest przewidziana 

w obowiązującym Planie Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Kanalizacyjnych 

PGK Kobyłka na lata 2024-2026. 

Realizacja w/w inwestycji rozpatrywana będzie podczas tworzenia kolejnego planu inwestycyjnego 

Spółki. PGK informuje iż, realizacja inwestycji ujętych w w/w Planie a także inwestycji, które 

zostaną w nim w przyszłości pod warunkiem spełnienia m. in.  podstawowego dla Planu kryterium 

nasycenia (wskazującego minimalną wymaganą ilość odbiorców przypadających na kilometr 

planowanej sieci) umieszczone uzależniona będzie ponadto od pozyskania środków zewnętrznych 

w formie dotacji lub pożyczek  w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej lub Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej zabezpieczonych 

hipoteką na nieruchomościach miasta Kobyłka. W przypadku nie otrzymania przez PGK Kobyłka 

w/w środków i zabezpieczeń konieczne będzie ponowne przeanalizowanie zakresu inwestycyjnego 

Planu Wieloletniego Spółki pod kątem jej możliwości finansowych. 
 

Pytanie nr 3: 

„Ponawiam prośbę o naprawę powiększającego się zapadliska na ulicy Ułanów przy mojej posesji 

(nr 9). Czy można udzielić informacji czy w tym roku uda się to naprawić?” 

ODPOWIEDŹ: 

Dokonamy wizji w terenie, z uwagi na fakt, iż nawierzchnia jest na gwarancji, zwrócimy 

się do wykonawcy z wnioskiem o naprawę. 
 

Pytanie nr 4: 

„Dzień dobry, czy miasto ma pomysł co zrobić aby kierowcy przestrzegali ograniczenia prędkości 

w strefie 30? Może warto umieścić na ulicach znaki poziome ! Ul Kościuszki, Moniuszki, 

Serwitucka, Niemcewicza to tor wyścigowy w godzinach porannych w szczególności.” 

ODPOWIEDŹ: 
Umieszczenie na drodze znaków poziomych, wymaga opracowania stałej organizacji ruchu 

i uzgodnienia jej w Starostwie. W najbliższym czasie organizacja ruchu w Państwa okolicy będzie 
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zmieniana.  
 

Pytanie nr 5: 

„Czy miasto coś zrobi aby ulica Niemcewicza nie była rozjeżdżana przez ciężarówki? 

Już przed godziną 5 ciężarówki jeżdżą ulica z nadmierną prędkością i tak cały dzień. Ta ulica jest 

w strefie 30 a mało kto jeździ z taką prędkością.” 

ODPOWIEDŹ: 
W najbliższym czasie organizacja ruchu w Państwa okolicy będzie zmieniana, aby przeciwdziałać 

wskazanej przez Państwa sytuacji.  
 

Pytanie nr 6: 

„Dzień dobry Chciałbym się zapytać dlaczego Urząd Miasta kompletnie zignorował pismo napisane 

przez mieszkańców naszego osiedla w dniu 6.06.2025, oraz przyjęte przez kancelarię także w tym 

dniu? Jak takie traktowanie ma się do ogólnego współdziałania w samorządach?” 
ODPOWIEDŹ: 
W tej sprawie bardzo prosimy o kontakt z kancelarią Urzędu Miasta Kobyłka, 

ponieważ odpowiedzi na powyższe pytanie możemy udzielić wnioskodawcy. Ponadto na postawie 

tak ogólnych informacji nie jesteśmy w stanie określić kto jest wnioskodawcą, jakie pismo zostało 

złożone w dniu 6 czerwca 2024 r. oraz czego dotyczyła treść pisma.  
 

Pytanie nr 7: 

„Czy jest taka możliwość, żeby zwiększyć liczbę koszy na śmieci przy ul. Przyjacielskiej? Prośbę 

zgłaszałam telefonicznie kilka miesięcy temu.” 

ODPOWIEDŹ: 

Rozważymy sugestię zamontowania dodatkowego kosza lub koszy na śmieci w ulicy 

Przyjacielskiej. 
 

Pytanie nr 8: 

„Witam serdecznie, od stycznia tego roku zaczął działać system , gdzie można sprawdzić odbiór 

odpadów. Poprzednia firma nie zawsze umieszczała informacje o odbierze lub błędnie były wpisane 

odpady segregowane. Czy nowa firma również będzie rejestrowała odbiór odpadów, gdyż na razie 

przy pierwszym odbiorze nic nie zostało wpisane?” 

ODPOWIEDŹ: 

W poprzedniej kadencji nie egzekwowano tego wymogu od wykonawcy, przez co znaczna część 

mieszkańców zaprzestała naklejania kodów kreskowych, odzwyczaiła się od tego obowiązku. 

Dzisiaj powrót do tego obowiązku nie jest możliwy do wykonania, stad planowana jest zmiana w 

Regulaminie utrzymania czystości w Mieście Kobyłka i rezygnacja z tego wymogu. W to miejsce 

Miasto ściśle egzekwuje od wykonawcy inne metody pomiaru ilości odebranych odpadów.  

Pytanie nr 9: 

„Dlaczego miasto będzie tworzyć nowy projekt na budowę ul. nowoprojektowanej, a nie może 

wykorzystać istniejącego już projektu, na który otrzymali Państwo dofinansowanie z Polskiego 

Ładu na kwotę 2 milionów złotych, które zostały przeniesione na łącznik ul. Orszagha 

z ul. Warszawską?” 
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ODPOWIEDŹ: 

Urząd Miasta nie ma w planach zlecać nowej dokumentacji na budowę drogi nowoprojektowanej, 

wykonywany jest nadal pierwotnie zakładany projekt. Pozyskane środki z Polskiego Ładu zostały 

przeznaczone na inną inwestycję ze względu na to, że proces projektowania nowoprojektowanej 

drogi na odc. Marecka – Jasińskiego i Jasińskiego na odc. nowoprojektowana – inwestycja PKP 

nie został ukończony i środki zewnętrzne nie mogłyby być przeznaczone na ten cel. Trzeba byłoby 

je zwrócić. Prace nad wykonaniem dokumentacji ul. Nowoprojektowanej trwają nadal. Planowany 

termin wykonania przedmiotowej dokumentacji to 30.05.2025 r.  
 

Ad. 8. Postulaty, Wnioski i Oświadczenia Radnych.  
 

Radna Barbara Filipczak: 

1) Kilka miesięcy temu zapytałam i poprosiłam o rozmowę z władzami Powiatu, odnośnie 

dwóch rond, które mamy przy kościele, aby je trochę odświeżyć. Plac będziemy mieli 

piękny, a te ronda są w opłakanym stanie. Wiem, że te ronda nie są naszą własnością 

i my jakby ich specjalnie nie pielęgnujemy, choć dziś widziałam, że ktoś z pracowników 

urzędu zbierał tam śmieci, ale przydałoby się trochę tą zieleń na tych rondach odświeżyć. 

Patrząc na ronda powiatowe w Wołominie, wyglądają naprawdę spektakularnie, a u nas 

dużo gorzej to wygląda. Czy ktoś rozmawiał i czy mamy jakąś odpowiedź na ten temat?  

 

2) Oświetlenie na ulicy Kwiatowej. Czy zostało podłączone i na jakim to jest etapie?  

 

3) Były przeprowadzone rozmowy na temat prędkości oraz kurzu na ulicy Kraszewskiej, 

bo myśleliśmy o ograniczeniu tam prędkości, o rozmowach negocjacyjnych z właścicielem 

firmy, która ma tam ciężarówki, które mieszkańcom bardzo kurzą. 

 

4) Biletomat przy PKP Kobyłka – Czy zrobilibyśmy cos w tym kierunku, żeby jednak 

ten biletomat był czynny, aby ludzie mogli kupować i doładowywać bilety?  

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta – Pan Konrad Kostrzewa. 

 

5) Proszę o podanie numeru postępowania przetargowego na podstawie którego zwarto umowę 

z firma IMPERF.  

 

Odpowiedzi udzielił Pan Wiceburmistrz Miasta. 

 

Radny Paweł Kostrzewa: 

1) Panie Burmistrzu, w Pańskim sprawozdaniu jest informacja odnośnie 6 uszkodzonych aut 

i informacji o tym, że poszła informacja do brokera ubezpieczeniowego. Chciałem się 

zapytać, czy to jest w większości jedna droga, czy to są różne drogi w przestrzeni miejskiej?  

2) Zatrudnienie ekodoradcy w ramach programu „Mazowsze bez smogu”- Prosiłbym 

o informację, bo zatrudnienie jednego ekodoradcy, wartość projektu jest 1,2 mln zł, 

dofinansowanie ponad 600 tys. zł. Chciałbym prosić o kilka słów na temat tego projektu.  

3) Jak wygląda w chwili obecnej weryfikacja zwierząt, które są wyłapywane, bo mamy 

informacje chociażby za ostatni okres między sesjami, że to było 25 zgłoszeń. Czy nie ma 

takich przypadków, że te zwierzaki się powtarzają cyklicznie te same, czy w jakiś sposób 

jest to wyłapywane?  
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Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Pan - Konrad Kostrzewa oraz Wiceburmistrz Miasta – 

Pan Wojciech Reutt. 

 

4) W związku z odbytym spotkaniem Pani Przewodniczącej z Panem Starostą Wołomińskim, 

pytanie o ciąg pieszo-rowerowy przy nowej szkole. Jakie są uzgodnienia ze Starostą, 

czy coś się wydarzy w związku z tym w najbliższym czasie, ponieważ mieszkańcy bardzo 

o to dopytują. Prośba również do Zarządu Miasta o to, aby zwrócić szczególna uwagę 

na wyrównanie odcinka drogi od ronda do Maciołek, czyli od wiaduktu kolejowego 

do ul. Jasińskiego, bo to może być ważny ciąg komunikacyjny jak już szkoła wystartuje.  

 

Odpowiedzi udzieliła Pani Przewodnicząca Rady Miasta – Sylwia Jaźwińska.  

 

5) Dot. tematu odpadów – Padła informacja, że w roku 2023 nie została naliczona żadna kara 

dla firmy za niewywiązywanie się z zwartej umowy na odbiór i gospodarowanie odpadami 

komunalnymi – gdzieś w przestrzeni naszych rozmów była informacja, że ogólnie liczba 

kart to jest 900 tys. zł. Czy my będziemy cofać się, jeżeli chodzi o ten wcześniejszy okres 

i jakieś kary naliczać? Jak wygląda sytuacja, jeżeli chodzi o stosunek firmy do tych 

naliczonych kar, czy Państwo spodziewacie się jakiejś drogi sądowej, czy ewentualnie 

jakiegoś innego działania? Te środki nie są oznakowane jako gospodarka odpadami, w jaki 

sposób my te środki więc wykorzystujemy i czy my wykorzystujemy te środki? 

 

Odpowiedzi udzielił Pan Wiceburmistrz Miasta. 

 

6) Prośba o naprawę stanu nawierzchni jezdni w ul. Szymanowskiego.  

 

Radny Andrzej Michalik: 

1) Zwróciła się do mnie grupa mieszkańców, szczególnie z ulicy Żołnierskiej, złożyli prośbę 

o wykonanie magistrali wodociągowo-kanalizacyjnej w ulicy Żołnierskiej, prośba, 

aby to wprowadzić. Natomiast źródło finansowania tego kierunku bym widział 

z oszczędności zimowego utrzymania dróg. Tam niewiele tych metrów jest, a mieszkańcy 

są naprawdę zdeterminowani i chętni żeby to wykonać.  

 

Odpowiedzi udzieliła Pani Wiceburmistrz – Paulina Tlaga.  

 

2) Rozumiem, że obecnie podpisana umowa na zagospodarowanie odpadami jest umową 

czasową i tak naprawdę dopiero będziemy mogli powiedzieć ile na mieszkańca będzie 

wynosił miesięczny koszt odbioru odpadów, bo wtedy będziemy mieli rozeznanie ile ton 

w tym czasie odebrano, potem podzielimy to  na mieszkańców i wyjdzie nam cena 

jednostkowa.  

 

Odpowiedzi udzielił Pan Wiceburmistrz Miasta oraz Skarbnik Miasta – Pani Emilia 

Bakierska. 

 

Radny Łukasz Błoński: 

3) Proszę o informacje na temat szeroko pojętej budowy trasy DW634, czyli ul. Nadarzyńskiej 

w Kobyłce. Wiem, że rozbudowa tej drogi się przeciąga i jest niezgodna z terminami 

wcześniej przyjętymi, często też niektóre skrzyżowania są budowane w sposób odmienny 
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od projektów które były wcześniej przekazywane, Rozmawiałem z Panem Kierownikiem 

Wydziału Inwestycji na ostatniej sesji, z Panem Zbigniewem Kaczmarczykiem z Wydziału 

Inwestycji, zapewniono mnie, że Radni dostana informację odnośnie wszelkich 

planowanych zmian w tym zakresie. Do tej pory nic nie dostałem, przypuszczam, że Radni 

też nie dostali nic, więc taki apel mój do Zarządu, żeby się tą sprawą zająć i proszę 

o przesłanie tych informacji na maila.  

 

Odpowiedzi udzieliła Pani Wiceburmistrz Miasta. 

 

Radna Katarzyna Chmiel: 

1) Mieszkańcy również prosili mnie o wyrównanie ulicy Jasińskiego, bo jest to obecnie ulica 

dojazdowa, więc to bardzo ważne.  

 

2) Ponawiam prośbę o załatanie ulicy Czereśniowej.  

3) Mam prośbę od seniorów, aby w drodze z kościoła na nowy cmentarz postawiono ławeczki, 

chociaż dwie, trzy, dla starszych osób.  

 

4) Mieliśmy w marcu zmianę wykonawcy odbioru odpadów, chciałabym uzyskać więcej 

informacji jak do tego doszło, dlaczego akurat ta firma, a nie inna. Jakieś nowe fakty, 

zdarzenia które nastąpiły od poprzedniej sesji.  

 

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Miasta oraz Pan Wiceburmistrz Miasta, który przedstawił 

prezentację zawierającą oś czasu wraz z przebiegiem zdarzeń mających na celu podpisanie umowy 

o gospodarowanie oraz odbiór odpadów komunalnych w mieście. Prezentacja dostępna jest do 

odtworzenia na nagraniu z transmisji XII Sesji Rady Miasta na stronie www.esesja.tv, pod linkiem: 

https://esesja.tv/transmisja/67285/xii-sesja-rady-miasta-kobylka-w-dniu-31-marca-2025.htm: 

41 minuta nagrania.  

 

Radny Zbigniew Turek: 

1) Przeglądałem umowę z firmą IMPERF. Czy tam jest wyraźnie napisane, że każda 

ciężarówka będzie ważona na naszej wadze w PSZOK-u, bo jakoś nie mogę tego znaleźć?  

 

Odpowiedzi udzielił Pan Wiceburmistrz Miasta. 

 

Radny Artur Rola: 

1) To już drugi miesiąc z rzędu, kiedy Pan Burmistrz przygotowuje nam na sesję prezentację 

bardzo szczegółową z działań podejmowanych przez Miasto Kobyłka i ja przypomnę to, 

że jednocześnie miesiąc temu Pan tłumaczył skąd pomysł tych umów czasowych, by realnie 

określać poziomy, jakie trzeba będzie wpisać do SIWS-u na nowa umowę, jednocześnie 

te poziomy recyklingu, które nas obowiązują, więc ma to swoje uzasadnienie. Jednocześnie 

dziękuję, cieszę się, że na sesji można dopytać o te informacje, że nie trzeba później 

w mediach społecznościowych szukać, bo mieszkańcy potem myślą, że w Kobyłce jest jakaś 

afera śmieciowa. Nie. Mamy rzetelną informację, mamy tu możliwość zadawania pytań, 

jest to potem protokołowane. Dziękuję za szczegółową informację w tej sprawie. 

 

2) Przypominam o wymianie tabliczki przed Urzędem Miasta dot. podjazdu dla osób 

niepełnosprawnych, na treść „dla osób z niepełnosprawnościami”. Postulat z poprzedniej 

https://esesja.tv/transmisja/67285/xii-sesja-rady-miasta-kobylka-w-dniu-31-marca-2025.htm
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sesji.  
 

Odpowiedzi udzielił Pan Wiceburmistrz Miasta. 

 

Radny Mateusz Walicki: 

1) Padło, że umowa z 2023 r. została zamknięta. Z tego co teraz usłyszeliśmy, została 

ona zamknięta, ale była możliwość naliczenia kar. Nie została ona prawidłowa wykonana. 

Kto jest odpowiedzialny za odebranie tej umowy? 

Odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik Miasta oraz Pan Wiceburmistrz Miasta.  

 

2) Na początku obecnej kadencji była mowa o opracowaniu Planu Inwestycji Drogowych, 

czy taki plan został już zrobiony i jeśli został zrobiony to jakie były kryteria wyboru tych 

ulic? 

 

Odpowiedzi udzieliła Pani Wiceburmistrz Miasta. 

 

3) Odnośnie PGK - W PGK jest Prezes, który pełni dwie funkcje. Jest Prezesem u Nas, 

Prezesem w Milanówku, oprócz tego prowadzi własną działalność gospodarczą. Czy były 

przeprowadzane jakiekolwiek analizy, czy te dodatkowe zajęcia mają jakiś wpływ na jego 

prace i działanie naszego PGK Kobyłka ? Ponieważ 3 etaty to trochę dużo. 

 

Odpowiedzi udzieliła Pani Wiceburmistrz Miasta. 

 

Pan Burmistrz podziękował Radnym za wszelkie składane pytania podczas sesji, głównie 

za te dotyczące szczególne ważnego zagadnienia, jakim jest gospodarowanie odpadami w mieście. 

Podziękował również wszystkim pracownikom za nakład pracy włożony w przejście z jednego 

wykonawcy na drugiego wykonawcę, który realizuje odbiór odpadów w mieście.  

Pai Przewodnicząca wróciła do pozostałych wniosków i postulatów Radnych, którzy chcieliby 

jeszcze zabrać głos w tym punkcie.  Głos zabrał Pan Radny Michał Tabor. 

 

Radny Michał Tabor: 

1) Chciałem poruszyć generalnie temat organizacji ruchu drogowego w mieście. Mieszkańcy 

ulic występują często z wnioskami, czy poprzez Radnych, czy bezpośrednio do Urzędu 

Miasta z wnioskami o zmiany, najczęściej przy ulicach,  przy których mieszkają – o różne 

kwestie. Albo miasto się przychyla, albo nie przychyla, w zależności od złożonego wniosku. 

Ulica Niemcewicz w 2016 r. zrobiona za około milion złotych jako całość, czyli 

asfaltowanie, odwodnienie, chodniki, Mieszkańcy tej ulicy zwrócili się z wnioskiem 

o wprowadzenie tam 4 czy 5 progów zwalniających oraz stworzenie organizacji ruchu, która 

wprowadzałaby ruch jednostronny, który by wyłączał mieszkańców tej ulicy z z obowiązku 

ruchu jednokierunkowego. Chciałem to potraktować jako przyczynek do dyskusji. 

Ja generalnie nie zgadzam się z tego typu postulatami, które drogę publiczna czyniłyby 

drogą bardzo indywidualną, wewnętrzną, tym bardziej, że ulica Niemcewicza jest ulicą 

ważna z punktu widzenia komunikacji w całym mieście. Tam, gdzie ulica ma 450 m i 5 

progów zwalniających. W tych wszystkich naszych oczekiwaniach nie możemy patrzeć 

tylko na swój interes, czy interes osoby, która przy tej ulicy mieszka. Z  tej ulicy korzysta 

całe miasto, ja rozumiem, że ruch na tej ulicy się zwiększył co jest naturalnym wynikiem 

tego, że DW634 została zamknięta. Jest to sytuacja przejściowa. Wprowadzenie takiego 
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ruchu jednokierunkowego ma sens, nie chodzi tylko o te ulicę, ale wtedy, kiedy mamy 

możliwość pokonania danego odcinka inna ulicą, która będzie prowadziła w drugim 

kierunku. Odnosząc się już stricte do tego przypadku, to ja rozumiem, gdyby na przykład ul. 

Niemcewicza była jednokierunkowa w jedną stronę, a równoległa ul. Legionów Polskich 

byłaby w drugą stronę, ale pod pewnym warunkiem – że te obie ulice mają podobne 

właściwości geometryczne chociażby, że obie mają chodniki, że obie maja dwukierunkowe 

jezdnie itd. Czym innym jest wprowadzenie progu zwalniającego na ul. Osiedlowej z której 

korzystają praktycznie wyłącznie mieszkańcy danej ulicy, a czym innym jest wprowadzenie 

progów zwalniających na ulicy gdzie jeździ autobus, albo korzysta nieomal pół miasta. 

Dlatego w tych wszystkich swoich oczekiwaniach i wnioskach chciałbym zaapelować 

do mieszkańców o ważenie takich rzeczy, żeby te oczekiwania były nie tak bardzo 

indywidualne i starajmy się tych progów jak najmniej wprowadzać, bo może one w danym 

miejscu na przestrzeni 50 m spowalniają ruch, ale wiele osób zapomina o tym, jaki 

to wprowadza hałas. Spotkałem się również z sytuacja, gdzie ktoś chciał zlikwidować próg 

zwalniający, bo ktoś kto nie mieszka przy takim progu, nie zdaje sobie sprawy jakie to jest 

głośne rozwiązanie. Jest oczywiście pewien problem w mieście związany z notorycznym 

przekraczaniem prędkości, tylko próg zwalniający jest bardzo punktowy, trzeba mieć to na 

względzie i nie pomijać takich sytuacji, jeżeli gdzieś widzimy przekroczenie prędkości, 

to zgłaszajmy takie zachowania na policję.  

 

Do postulatu Pana Radnego odniósł się Pan Burmistrz Miasta.  

 

Radna Aleksandra Korzeniewska: 

1) Czy Pan Burmistrz zlecił, aby Zespół Radców Prawnych urzędu miasta mógł opracować 

uchwałę zmieniającą zasady gospodarowania lokalami będącymi mieszkaniowym zasobem 

Miasta Kobyłka, aby była możliwość udostępnienia mieszkań komunalnych dla młodych 

kandydatów na Policjantów, aby zachęcić ich do rozpoczęcia pracy na terenie Miasta 

Kobyłka.  

 

Odpowiedzi udzieliła Pani Wiceburmistrz Miasta.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Monika Janczara: 

1) Mieszkańcy zgłaszają ubytki na rogu ul. Wiesławskiej i ul. Brzozowej, ponownie został 

wyżłobiony tam ubytek i proszą o naprawienie, podobnie róg ul. Bohaterów Ossowa 

i ul. Broniewskiego. 

 

Odpowiedzi udzieliła Pani Wiceburmistrz Miasta.  

 

Radny Marcin Zdunek: 

1) Prośba o zwrócenie uwagi na łataną już droge w skrzyżowaniu ul. Żwirki i Wigury 

z ul. Królewska, bo tam znów zaczynają się odnawiać te dziury, które były już łatane, 

więc być może są one jeszcze do naprawienia w ramach gwarancji.  

 

Radny Andrzej Zbyszyński: 

1) Wracając do sprawy ul. Kazimierza Konowrockiego, gdzie powstaje duża inwestycja, 

czy ewentualnie są prowadzone jakieś rozmowy z deweloperem, odnośnie pomocy przy 

zrobieniu chodnika przy samej ulicy. Rozmawiałem z Panią deweloperką i wiem, że jest 
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ładny gest, być może powstaną tam nawet światła. Czy były prowadzone rozmowy z Panem, 

który realizuje inwestycje przy Pl. 15-go Sierpnia? 

 

Odpowiedzi udzieliła Pani Wiceburmistrz Miasta.  

 

Ad. 9. Budowa nowej szkoły –  stan zaawansowania budowy 

przy ul. Dworkowej 5, saldo poniesionych oraz zaplanowanych wydatków.  
 

Informacje dotyczące powyższego punktu porządku obrad przedstawiła Pani Wiceburmistrz Miasta 

Paulina Tlaga. Radni Miasta nie skierowali pytań w tym punkcie porządku obrad. Radny Artur Rola 

zawnioskował o przerwę w obradach sesji. Przewodnicząca Rady Miasta ogłosiła 10 minutową 

przerwę w obradach.  
 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kobyłka na lata 2025-2044.  
 

Głos zabrała Skarbnik Miasta Pani Emilia Bakierska, która zgłosiła autopoprawkę do projektu 

uchwały oraz przedstawiła uzasadnienie do uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści 

uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta wysłuchała opinii Komisji Stałych dotyczących uchwały, 

wszystkie Komisje Rady Miasta zaopiniowały uchwałę pozytywnie. Przewodnicząca Rady Miasta 

przystąpiła do głosowania nad przyjęciem autopoprawki, w głosowaniu wzięło udział 20/21 

Radnych: 20 głosów „ZA”. Autopoprawka została jednogłośnie przyjęta. Przewodnicząca Rady 

Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały, w głosowaniu wzięło udział 20/21 

Radnych: 20 głosów „ZA”. Uchwała została jednogłośnie podjęta.  
 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Kobyłka na 2025 rok.  
 

Głos zabrała Skarbnik Miasta Pani Emilia Bakierska, która zgłosiła autopoprawkę do projektu 

uchwały oraz przedstawiła uzasadnienie do uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści 

uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta wysłuchała opinii Komisji Stałych dotyczących uchwały, 

wszystkie Komisje Rady Miasta zaopiniowały uchwałę pozytywnie. Przewodnicząca Rady Miasta 

przystąpiła do głosowania nad przyjęciem autopoprawki, w głosowaniu wzięło udział 20/21 

Radnych: 20 głosów „ZA”. Autopoprawka została jednogłośnie przyjęta.  

Przewodnicząca Rady Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały, w głosowaniu 

wzięło udział 20/21 Radnych: 20 głosów „ZA”. Uchwała została jednogłośnie podjęta.  
 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na ustanowienie hipoteki na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Kobyłka. 
 

Głos zabrała Pani Wiceburmistrz Miasta Pani Paulina Tlaga, która przedstawiła uzasadnienie 

do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści uchwały. Przewodnicząca Rady 

Miasta wysłuchała opinii Komisji Stałych dotyczących uchwały: Komisja Finansowo-Budżetowa – 

8/8 głosów „ZA”. Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska: 8/8 głosów „ZA”. 

Przewodnicząca Rady Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem uchwały, w głosowaniu 

wzięło udział 20/21 Radnych: 19 głosów „ZA”, 1 głos „WSTRZYMUJACY SIĘ”.  Uchwała została 

podjęta.  
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Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLII/356/2021 

Rady Miasta Kobyłka z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenu północnej części Miasta Kobyłka, zmienioną uchwałą 

Nr LXI/507/2023 Rady Miasta Kobyłka z dnia 27 lutego 2023 r. 
 

Głos zabrała Pani Wiceburmistrz Miasta Paulina Tlaga, która przedstawiła uzasadnienie 

do uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy ani treści uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta 

wysłuchała opinii Komisji Rozwoju i Gospodarki Przestrzennej - 4 głosy „ZA”, 1 głos 

„PRZECIW”, 2 głosy „WSTRZYMUJĄCE SIĘ”. Przewodnicząca Rady Miasta przystąpiła 

do głosowania nad przyjęciem uchwały, w głosowaniu wzięło udział 20/21 Radnych: 15 głosów 

„ZA”, 5 głosów „WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ”. Uchwała została podjęta. Przybyli mieszkańcy 

zainteresowani powyższą tematyką podziękowali za podjęcie uchwały.  
 

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIV/382/2021 

Rady Miasta Kobyłka z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli, innych form wychowania 

przedszkolnego i szkół prowadzonych na terenie Miasta Kobyłka przez inne niż 

Miasto Kobyłka osoby prawne i osoby fizyczne oraz tryb przeprowadzania 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 
 

Głos zabrała Pani Wiceburmistrz Miasta Paulina Tlaga, która zgłosiła autopoprawkę do projektu 

uchwały oraz przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy 

ani treści uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta wysłuchała opinii Komisji Stałych dotyczących 

uchwały: Komisja Finansowo-Budżetowa -8/8 głosów „ZA”, Komisja Oświaty, Sportu, Zdrowia 

i Bezpieczeństwa -  8/8 głosów „ZA”. Przewodnicząca przystąpiła do głosowania nad przyjęciem 

autopoprawki, w głosowaniu wzięło udział 20/21 Radnych: 20 głosów „ZA”. Autopoprawka została 

jednogłośnie przyjęta. Przewodnicząca przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały, 

w głosowaniu wzięło udział 20/21 Radnych: 20 głosów „ZA”. Uchwała została jednogłośnie 

podjęta.  
 

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg na drogach gminnych. 
 

Głos zabrała Pani Wiceburmistrz Miasta Paulina Tlaga, która przedstawiła uzasadnienie 

do przedstawionego projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy ani treści 

przedstawionego projektu uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta wysłuchała opinii Komisji 

Stałych dotyczących uchwały: Komisja Finansowo-Budżetowa – 8/8 głosów „ZA”, Komisja 

Infrastruktury i Ochrony Środowiska – 8/8 głosów „ZA”. Przewodnicząca Rady Miasta przystąpiła 

do głosowania nad podjęciem uchwały, w głosowaniu wzięło udział 20/21 Radnych: 20 głosów 

„ZA”. Uchwała została jednogłośnie podjęta. 
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Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Miasta Kobyłka. 
 

Głos zabrała Pani Wiceburmistrz Miasta Paulina Tlaga która przedstawiła uzasadnienie 

do przedstawionego projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy ani treści 

przedstawionego projektu uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta wysłuchała opinii Komisji 

Kultury i Spraw Społecznych dotyczącej projektu uchwały, Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały, 

w głosowaniu wzięło udział 21/21 Radnych: 17 głosów „ZA”, 4 głosy „WSTRZYMUJĄCE SIĘ”.  

Uchwała została podjęta. 
 

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Miasta Kobyłka w 2025 roku. 
 

Głos zabrał Pan Wiceburmistrz Wojciech Reutt, który przedstawił uzasadnienie 

do przedstawionego projektu uchwały. Nawiązała się szeroka dyskusja nad projektem uchwały 

oraz zaproponowanym Programem opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta Kobyłka w 2025 r. Radni mieli wątpliwości 

co do sprawności działania zgłaszania potrzebujących zwierząt do lecznicy za pośrednictwem 

Urzędu Miasta, szczególnie co do dostępności lecznicy dla mieszkańców miasta poza godzinami 

pracy Urzędu. Po odbytej dyskusji Przewodnicząca Rady Miasta wysłuchała opinii Komisji 

Infrastruktury i Ochrony Środowiska dotyczącej projektu uchwały: 7 głosów „ZA”, 1 głos 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ”. Przewodnicząca Rady Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem 

uchwały. W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych: 8 głosów „ZA”, 13 głosów 

„WSTRZYMUJACYCH SIĘ”. Uchwała została podjęta.   
 

Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia Święta Miasta 

Kobyłka. 
Głos zabrał Pan Radny Andrzej Zbyszyński – główny wnioskodawca, który zainicjował podjęcie 

przedstawionego projektu uchwały. Pan Radny przedstawił szczegółowe uzasadnienie do projektu 

uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy ani treści przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miasta wysłuchała opinii Komisji Stałych dotyczących uchwały, wszystkie 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta 

przystąpiła do głosowania nad przyjęciem uchwały, w głosowaniu wzięło udział 21/21 Radnych: 

21 głosów „ZA”. Uchwała została jednogłośnie podjęta.  

Przewodnicząca Rady Miasta oraz Burmistrz Miasta złożyli serdeczne podziękowania 

za przygotowanie projektu uchwały oraz za inicjatywę ustanowienia Święta Miasta Kobyłka 

na dzień 5 września. Pan Andrzej Zbyszyński podziękował Radzie Miasta za podjęcie uchwały. 

Głos zabrał Pan Radny Andrzej Michalik, który również był wnioskodawcą nad podjętym 

projektem uchwały. 
 

Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi organowi 

właściwemu. 
 

Głos zabrała Pani Radna Magdalena Dybka – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
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Rady Miasta, która przedstawiła uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały. Radni 

nie zgłosili uwag co do formy ani treści przedstawionego projektu uchwały. Przewodnicząca Rady 

Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem uchwały, w głosowaniu wzięło udział 21/21 

Radnych: 21 głosów „ZA”. Uchwała została jednogłośnie podjęta. 
 

Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi. 
 

Głos zabrała Pani Radna Magdalena Dybka – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta, która przedstawiła uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały. Radni 

nie zgłosili uwag co do formy ani treści przedstawionego projektu uchwały. Przewodnicząca Rady 

Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem uchwały, w głosowaniu wzięło udział 21/21 

Radnych: 21 głosów „ZA”. Uchwała została jednogłośnie podjęta. 
 

Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia petycji. 
 

Głos zabrała Pani Radna Magdalena Dybka – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta, która przedstawiła uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały. Radni 

nie zgłosili uwag co do formy ani treści przedstawionego projektu uchwały. Przewodnicząca Rady 

Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem uchwały, w głosowaniu wzięło udział 21/21 

Radnych: 21 głosów „ZA”. Uchwała została jednogłośnie podjęta. 
 

Ad. 22. Zamknięcie XII sesji Rady Miasta Kobyłka.  
 

Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka po omówieniu i zakończeniu procedowania przez Radę 

Miasta wszystkich punktów porządku obrad zakończył XII Sesję Rady Miasta Kobyłka.  

Kolejna sesja Rady Miasta Kobyłka została zwołana na dzień 28 kwietnia 2025 roku o godzinie 

14:30. 

 

 

 

Protokołowała:       Przewodnicząca 

               Rady Miasta Kobyłka 

      Natalia Wielgo-Iwańska 

                    Sylwia Jaźwińska 

Natalia Wielgo
Ołówek
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